





雄三院150周_安

Skateboard Deck-Art Online Exhibition cum Charity-Auction

THE GHS SINCE 1870



精選作品 **Highlighted Exhibits**



《你今日點呀!?》 2020, 壓克力彩, 一組三件

How's your day!? by Joseph WONG 2020, Acrylic, Set of Three



《落葉歸根》 黃鼎豐 2020,絲網印刷

Fallen Leaves Returning to Their Roots by WONG Ting Fung 2020, Screenprint



《太平清醮》 林兆良(東華三院愛不同藝術之藝術家) 2020, 壓克力彩

Da Jiu Festival by LAM Siu Leung, TWGHs i-dArt artist 2020, acrylic



tungwah150

率先欣賞滑板設計! Check out the Skateboard **Deck Art now!**

東軍三院150周年: 滑板藝術網上展覽暨矮善拍賣 TWGHs 150th Anniversary: Skateboard Deck Art **Online Exhibition cum Charity Auction**

是次活動獲香港蘇富比全力支持,邀得多位中港台著名藝術家、演藝名人及東華三院愛不同藝術之藝術家, 破格以街頭滑板為創作媒介,近60組精心設計、獨一無二的滑板創作將經網上展出及進行慈善拍賣,為本院 屬校學生藝術及音樂教育籌募經費。敬請踴躍支持,共襄善舉。

Thanks to the full support from Sotheby's Hong Kong, the Online Exhibition and Charity Auction will showcase nearly 60 lots of ingenious and unique skateboard deck art to the public, which are designed by renowned artists and celebrities from Mainland China, Hong Kong and Taiwan, as well as TWGHs i-dArt artists. Funds raised will be fully allocated in support of TWGHs students' arts and music education. Please join us and support this good cause!

香港蘇富比

全力支持 **Supported by**

Sotheby's Hong Kong

設計名單 **List of Designers** (按拍賣編號順序 according to the

auction lot no.)

何博欣 Vivian HO | 沈敬東 SHEN Jing Dong | 王曉勃 WANG Xiao Bo | 郭培 GUO Pei | 邱良 YAU Leung^ | 施子清 SZE Chi Ching | 江啟明 KONG Kai Ming | 曾灶財 TSANG Tsou Choi (King of Kowloon)# | 夏永康 Wing SHYA | 陳幼堅 Alan CHAN | 王澤 II Joseph WONG | 長場雄 Yu NAGABA | 嚴以敬(阿虫)YIM Yee King (Ah Chung)* | 龍家昇 Kasing LUNG | 林輝 Chino LAM | 許誠毅 Raman HUI | 歐陽應霽 Craig AU YEUNG | 葉欣 IP Yan (Plastic Thing) | 劉雲傑 Jeffrey LAU Wan Kit | 黃鼎豐 WONG Ting Fung | 李志清 LEE Chi Ching | 常霖法師 Venerable Chang Lin | 馮兆華 (華戈) FUNG Siu Wah | 洪子健 Andy HUNG | 飢餓畫家 Craving Sketchers | 蔡榮基 CHOI Wing Kei | 東華三院愛不同藝術 TWGHs i-dArt | 鄭裕玲 Do Do CHENG | 任達華 Simon YAM | 鄺美雲 Cally KWONG | 劉嘉玲 Carina LAU | 鄭秀文 Sammi CHENG | 楊千嬅 Miriam YEUNG | 謝霆鋒 Nicholas TSE | 鄧紫棋 G.E.M. | 周柏豪 Pakho CHAU | 蕭敬騰 Jam HSIAO | 何超蓮 Laurinda HO | 劉秀樺 Josephine LAU | 王菀之 Ivana WONG | 劉偉強 Andrew LAU | 馬清揚 Philip MA | 鄔翁嘉穗 Virginia WU YUNG | 佘詩曼 Charmaine SHEH | 方力申 Alex FONG × 龍家輝 Paul LUNG

- ^ 承蒙攝影畫報有限公司俞允提供邱良作品 With kind permission of Photo Pictorial Publishers Ltd.
- # 承蒙劉健威先生俞允提供曾灶財作品相片 With kind permission of Mr. LAU Kin Wai
- 承蒙嚴嘉華先生俞允提供阿虫作品 With kind permission of Mr. Bernard YIM

2020年8月18日(星期二)上午9時至 2020年8月28日(星期五)中午12時

網上展覽/慈善拍賣 **Online Exhibition/**

網址 Website



9am on 18 August 2020 (Tuesday) to 12nn on 28 August 2020 (Friday)

www.sothebys.com/tungwah150

相款熱線 本院職員當樂意提供更詳細活動資料。
Our staff are glad to provide you with detailed information of the event.

香港蘇富比全力支持,慷慨策劃網上展覽及慈善拍賣, 並將會悉數捐出買家酬金及營運附加費予東華三院,惠澤

Sotheby's Hong Kong has generously organised the Online Exhibition and Charity Auction, and will donate all buyer's premium and overhead premium to TWGHs for the benefits of its students

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項籌募活動的直接開支,亦不會從活動 籌得的公眾善款中扣除行政費用,確保公眾善款全數撥用於本<u>院服務。</u> All direct expenses of the fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsors of the events. No administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations go directly to our services.

華三院150周年紀念金銀章蒼裝及

E院今年為慶祝創院150周年,特別推出由周大福鑄造的「東華三院150周年紀念金章及 銀章套裝」及「東華三院150周年紀念金盾」作慈善認購。金銀章及金盾正面刻有東華三院標 誌,背面則刻有150周年標誌及本院服務社會的使命,極具紀念價值及收藏意義。

此次慈善認購所得淨收益將會撥作「東華三院文武廟作育英才海外獎學金」之用,令更多莘莘 學子有機會到海外升學,開拓眼界!

有關認購方法及詳情,歡迎瀏覽本院網頁 https://www.tungwah.org.hk/?p=27953

TWGHs 150th Anniversary Commemorative Gold and Silver Medal Set and Gold Shield Medal **Charity Sale**

This year marks the 150th Anniversary of TWGHs. To commemorate this celebratory moment, TWGHs specially designed the "TWGHs 150th Anniversary Commemorative Gold and Silver Medal Set" and "150th Anniversary Commemorative Gold Shield Medal" for charity sale. The medal features the 150th Anniversary logo and carvings of TWGHs mission of serving the community, making them a memorable item with high collectible value.



The net proceeds of this charity sale will be used to support TWGHs Man Mo Temple Overseas Scholarship for Outstanding Students, enabling more students to have the opportunity of studying abroad and broadening their vision.

For details of subscription, please visit our website at https://www.tungwah.org.hk/?p=27953



